

## 关于系统升级期间信用卡服务受影响的公告

尊敬的客户

为向客户提供更加丰富和优质的金融服务，中国银行（香港）金边分行将于2023年7月30日（周日）凌晨1:00至2023年7月31日（周一）18:30进行系统升级。届时，信用卡交易在ATM、POS、柜台、网银、手机银行将会受影响。敬请知悉！由此造成的任何不便，我们深表歉意，敬请谅解！

特此公告

中国银行（香港）金边分行  
2023年7月28日

## Announcement on Temporary Interruption of Credit Card Services

Dear Valued Customers

In order to provide better financial products and services to all customers, we will upgrade systems from 1:00 July 30<sup>th</sup>, 2023 to 18:30 July 31<sup>st</sup>, 2023. Therefore, our credit card transaction at ATM, POS, Counter as well as Mobile and Internet Banking will be affected. Please kindly be informed and we would like to apologize for any inconveniences caused. For any questions please dial our hotline or visit our bank.

Bank of China (Hong Kong) Limited Phnom Penh Branch

July 28<sup>th</sup>, 2023